
Besvarelse af de 5 spørgsmål fra Bymiljøudvalget: 

Overordnet mener BMU, at det er svært at tage dialog med borgerne fremover – da der lige er blevet 
aflyst/udsat rigtigt mange projekter, som mange borgere har brugt meget tid på at være med til at udvikle. 
Så det er ærlig talt svært at tage denne undersøgelse alvorligt. 
 
1. Hvilke metoder benytter lokaludvalget til at skabe dialog og samarbejde med københavnerne? 

Lokal møder. Møde borgerne på gaden. Facebook. Vi laver borgerpanel. Deltager i Områdefornyelser og 

andre lokal projekter. 

 

2. Hvilke metoder til københavnerinddragelse virker særligt godt i jeres lokaludvalg? 

At møde folk på gaden, at møde folk i forbindelse med konkrete projekter. Borgermøder om hotte emner. 

 

3. Hvordan arbejder lokaludvalget med en mangfoldig københavnerinddragelse og repræsentation af 

bydelens forskellige stemmer? Hvilke erfaringer har lokaludvalget med at opnå dette? 

Ved at komme rundt mange steder i bydelen, have et bredt netværk vi samarbejder med og ved at lave 

aktiviteter med forskellige. 

 

4. Er der noget, som lokaludvalget gerne vil gøre mere af ift. københavnerinddragelse, som ikke er muligt 

inden for de nuværende rammer i Københavns Kommune? 

Nej, men vi vil gerne have, at det arbejde og borgerinddragelse der er lavet også bliver brugt af kommunen. 

 

5. Har lokaludvalget ideer til, hvilke metoder der skal til, for at Københavns Kommune som helhed kan opnå 

endnu bedre og mere mangfoldig københavnerinddragelse? Nej. 


